
Sak 1: Overgangsfelt over fra joker til best, og i krysset fra banken til rådhuset___________________ 

I helgen uke 6-7 var 5 ungdommer fra aremark på prosesslederkurs i Ski. På kurset fikk vi en oppgave 

det vi skulle ta på oss en case og starte en prosess i Aremark. Denne prosessen skulle vi 5 

ungdommene finne et prosjekt der vi skal lede prosessen og tette ett behov vi i Aremark har.  

Casen: 

Ungdommene ønsker å få overgangsfelt fra joker til best, og i krysset ved banken og rådhuset. Dette 

er for å skape trygghet blant barn og voksne som bruket disse veiene. Det er noe ungdommene i 

Aremark har sett behovet for, og jobbet for siden 2015.  

Elevrådet sier: 

Vi alle er på same side om overgangsfeltet. Vi tenker at dette vil skape stor trygghet blant alle barn 

og voksene. Alle som har billappen i dag, vet at yngre barn er skummelt å kjøre rundt. Barn er i 

mange tilfeller korttenkte og har vanskelig for å bedømme fart og avstand. Dette gjør at disse 

overgangsfeltene er veldig viktige for å beskytte barna. Det kan også skape trygghet hos trafikanter, 

der barna vet hvor de skal gå og det blir mer behagelig å kjøre. Vi mener også at hvis det først skal 

komme overgangsfelt at det skal gjøres skikkelig med skilt osv. 

 


